
 

 

 

 

Fråga till Personalutskottets ordförande 

Christer Lindvall (S):  

 

Står S bakom deltider? 

 

 

Till Umeå kommunfullmäktige 

2015-10-26 

 

Majoriteten (S, Mp, M och Fp) har beslutat att under en treårsperiod 

delfinansiera projektet Västerbottensambassad i Stockholm med 1,2 miljoner. 

Projektet ska etablera en ”permanent plattform” och knyta 

departementskontakter i syfte att sätta Västerbotten på kartan och ”minska 

friktionen mellan beslutsfattare och beslutsprocesser på regional och nationell 

nivå”.  

 

V avslog projektet då vi inte anser att skattemedel bör gå till kostsam 

lobbying när vi har folkvalda riksdagsledamöter, tre heltidsanställda 

kommunalråd, kommunernas och landstingens intresseorganisation (SKL) samt 

andra demokratiska organ som ska arbeta för såväl Västerbotten, som hela 

landet.   

 

Allmän visstid är nu under utredning på uppdrag av regeringen, efter att EU-

kommissionen, facken och Vänsterpartiet har pressat regeringen till förändring 

av denna kritiserade anställningsform. Umeå kommuns beslutade mål för 

personalpolitiken är att heltid och tillsvidareanställning ska vara norm. 

 

Projektet Västerbottensambassad håller på att sjösättas och Region 

Västerbotten annonserar efter två deltider till Västerbottensambassaden i 

Stockholm. Anställningarna är allmänna visstidsanställningar på 50 % vardera.  

 

 

Fråga:  

  

- Anser du att Umeå kommun, som delfinansiär av projektet 

Västerbottensambassad, legitimerar att andra skattefinansierade 

verksamheter anställer människor på deltid?  

 

 

 

Ulrika Edman 

Vänsterpartiet
 


